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Проводится социально-философский анализ становления местного самоуправления в процессе 
демократизации институтов публичной власти в целях обеспечения права народа на отправление 
власти. Местное самоуправление включает в себя ряд проблем и социокультурных установок, которые 
требуют дополнительных исследований и научного анализа в понятиях социальной философии. В 
основу концепции положен принцип детерминизма, объясняющий законодательности развития 
народовластия, управления и самоуправления.  
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Transformation of local self-administration within the system of public power: 
social and philosophic aspect 

It is held social and philosophic analysis of local self-administration formation within the process of 
democratization of public power institutions to provide people with the right of power. Local self-administration 
includes a number of problems and social and cultural settings that require extra research and science analysis 
within the notions of social philosophy. The conception is based on the principle of determinism explaining the 
legislation of development of democracy, management and self-administration.  
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